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Terjenytt for 50, 

40 og 25 år siden 
 . Se mer på side 23 

Index loge- og leirsider 

□ 
  51 Fortuna      side   3 
  93 Kaprifol  side   4 
104 Måken  side   5 
116 Navigare  side   6 
  61 Terje Vigen side   7 
  98 Henrik Ibsen side   8 
107 Torungen  side   9  
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128 Lyngør  side 11 
135 Mærdø  side 12 
152 Fjære  side 14 

∆ 
  22 Viljen      side 15 
  22 Aust-Agder side 16 
  27 Homborside side 17 

 

Under denne overskriften vil vi 
samle generelle nyheter fra 22. 

Se side 21  

En gigant har gått ut på tiden 
Minneord om EksDSS og 

Eks. redaktør Jan A. Nilsen 
Side 2 

 
LANDSSAKEN 

Se nytt fra logene samt 
resultat på side 18 

God Jul og Godt Nytt 
År til alle søstre og 
brødre i Distrikt 22 

Odd Fellow Reiser melder: 
Turen i 2025 går til 

Toscana 23. – 30. sept. 
Siste nytt før Terjenytt sendes ut. 

Mer i neste nr av Terjemytt og 
info i logene 

 
Info fra Storlogen og DSS 

Se mer på side 20 

 

SUKK 
 
Fra noen som ofte må ta et 
ekstra tak på logehuset i 
Arendal har vi fått et «hint» 

Se mer på side 22 
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Min tid på Stinta skole var over. Min 
mor, som var lærer på Stinta skole  
kom hjem en dag i begynnelsen av 
skoleåret og kunne fortelle at hun 
hadde fått en ny kollega, og at han 
«lignet på Rolv Wesenlund». 
Jeg fikk derfor ikke oppleve bror Jan 
som lærer men jeg vet om flere 
søstre og brødre som har berettet om 
en dyktig lærer. 
Jeg traff Jan igjen ved min inntreden i 
Odd Fellow i april 2001 og han kunne 
fortelle at han og min far var 
logebrødre inntil min far døde i 1970. 
 

Jan A. Nilsen er vel kanskje den som 
har betydd mest for Odd Fellow-
ordenen i Aust-Agder.  
Selv om han ikke var med på starten i 
Terje Vigen i 1959 så har han hatt 
betydning for forgreningene, både i 
Arendal, Grimstad. Lillesand og 
Tvedestrand/Risør. 
 

Som det fremgår av minneordene på 
loge 107 Torungens side ble Jan 
opptatt i Odd Fellow 17/2-1967.Han 
fikk DHS-graden 9/10-1968. 
1/1-1970 fikk han sitt 1. embede i 
loge 61 Terje Vigen, som CM og siden 
var han aktiv i diverse embeder i mer 
enn 30 år. 
Det er ikke bare som embedsmann 
Jan har stått frem. 
Han var først og fremst en god 
logebror som ikke bare snakket om 
Vennskap, Kjærlighet og Sannhet, 
han praktiserte det også i all sin tid. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hans engasjement for Odd Fellow 
hadde ingen begrensninger, og det 
kom (nesten) aldri et nei når Jan ble  
spurt om å bidra med noe arbeid for 
Odd Fellow. 
Nesten i () refererer seg til 2 tilfeller 
jeg kjenner til:  
Det første tilfellet er som følger 
Han kom til meg (jeg var da leder av 
privatnevnda i loge 107 Torungen) i 
begynnelsen av juni i 2005 og 
beklaget at han måtte trekke seg som 
medlem av nevnda, da han hadde 
fått forespørsel fra daværende SS, 
Morten Buan, om å bli DSS for distrikt 
22, noe som innebar at han da ikke 
kunne ha verv i noen loge. 
Det andre tilfellet skal jeg komme 
tilbake til. 
 

Jan A. Nilsen står også sentralt i 
NOFA. Ikke bare i distrikt 22, men 
som mentor for flere grupperinger 
over hele Norge. 
I NOFA-sammenheng har han selv 
vært meget produktiv. 
Av bror Jans prosjekter vil jeg trekke 
frem: 
Prosjekt nr 1 – 2015 «En beretning 
om loge 107 Torungen» 
Prosjekt nr 10 – 2015 «Distrikt 22» 
Prosjekt nr 7 – 2020 «Det er han 
Oscar, beretning om loge 107 
Torungens far». 
Og til slutt: Prosjekt nr 9 – 2016             
«Terjenytts historie» som jeg vil 
komme tilbake til. 
Prosjektet om loge 107 Torungen tar 
for seg følgende jubileer med 

tilhørende jubileumsskrift: 5år, 10 år, 
20 år, 25 år og 40 år. 
Alle logebrødre i loge 107 Torungen 
fikk et trykket eksemplar av det siste 
til logens 40 års jubileum i 2023.  
I bildet finner vi Jan i sitt rette 
element, på reise, 
Sammen med Svein Sørensen tok Jan 
initiativet til det som skulle bli OF 
Reiser Aust-Agder, og det er ikke få 
turer som søstre og brødre i Aust-
Agder m/ledsagere, kan takke bror 
Jan for. 
Et annet av de stedene Jan A. Nilsen 
har satt spor etter seg er vårt 
medlemsblad: 

TERJENYTT 
I fra den spede begynnelse i 1972, der 
initiativet kom fra en annen nestor i 
Odd Fellow; Thorleif Bredesen. 
Han var den gang UM i loge 61 Terje 
Vigen, og kanskje var det årsaken til 
at UM i de respektive loger fikk en 
betydelig rolle i arbeidet med 
Terjenytt. 
Jan A. Nilsen dukker for første gang 
opp i spaltene i nr 4/5/6 i 1974 på 
side 21 der han hadde egen 
spalteplass som sekretær. 
Nå kommer 2. gang Jan sa nei: 
I sitt prosjekt «Terjenytts historie» 
skriver han på side 11: 
«DDSS Thorleif Bredesen foreslo Jan 
A. Nilsen, som dessverre måtte be seg 
fritatt på grunn av liten tid.» og «Det 
var selvsagt leit for meg, som hadde 
veldig lyst til å jobbe med Terjenytt, å 
si nei.» 
Jan hadde hatt redaktøransvar 
tidligere. Fra nr 3/1977 til nr 3/1981. 
Fra nr 4/1981 til nr 4/2003 overtok 
først bror Kåre Midttun og deretter 
en Redaksjonskomite bestående av 
distriktets til enhver tid fungerende 
UM. 
Fra nr 1/2004 var Jan tilbake i 
redaktørstolen og styrte vårt kjære 
medlemsblad med sikker hånd frem 
til nr 4/2014. 
I den perioden hadde bror Jan, både 
indirekte og direkte, ansvaret for 
Terjenytt, gjennomgikk bladet store 
forandringer, både hva produksjon 
og distribusjon gjelder, fra hånd-
skrevne stensiler til dagens utgave 
som vi vet er elektronisk. 
Jan var med på hele utviklingen og vi 
er stor takk skyldig for det arbeidet 
han la ned. 

En gigant er gått bort – Jan A. Nilsen er gått ut av tiden. 

Jan A. Nilsen i sitt rette element – på reise. 
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Både Odd Fellow som en verdi-
bærende orden, og vi, søstre og 
brødre som har det «som vårt andre 
hjem», er bror Jan skyldig en stor takk 
for det arbeidet han har lagt ned. 
Mine tanker går til Wenche og 
døtrene Trine og Bente m/familier. 
Jeg lyser fred over bror Jans minne. 

Per Jetlund Jørgensen 
 

 
 

Rebekkaloge nr 51 
Fortuna 

Julehilsen fra Overmester 
Nå går det igjen mot jul, der vi skal ha 
fine stunder med familie og venner.  
Adventstiden er hyggelig med 
pynting, baking, håndarbeid og laging 
av julegaver. 
Det har vært en travel høst. Vi har 
hatt opptak av nye søstre, 
gradspasseringer, og ikke minst har vi 
feiret en søster som har fått 50 års 
Veteranjuvel. Det har vært mange 
flotte møter.  
Nytt år med nye muligheter er bare 
noen uker unna. I vårsemester 2025 
blir det Veteranjuveler, grads-
passeringer, nominasjon og valg. En 
variert møteplan blir det. 
Embedskollegiet går inn i sin siste 
halvårsperiode, og det har vært en 
lærerik og spennende periode. Alle 
gjør en flott jobb. Privatnevnd og 
matgrupper og alle nevnder, takk for 
jobben som er gjort i år. 
 
Jeg ønsker alle en fin førjulstid, og 
mine søstre/brødre med familie en 
riktig:  
GOD JUL og et GOD NYTT ÅR 

 Med søsterlig hilsen  
Ragnhill Gabrielsen 

OM 
 

 
 

50 års Veteranjuvel 
 

Onsdag 09.10.24 ble 50 års 
Veteranjuvel tildelt Kari Elisabeth 
Rose. Det var en flott og høytidelig 
seremoni som ble ledet av DSS 
Ragnhild Bjellås sammen med de 
fungerende Storembedsmenn. 
 

 
Jubilant med DDS Ragnhild Bjellås, 

Overmester og de fungerende 
storembedsmenn. 

 

Venneaften 
Det ble en fantastisk kveld med 7 
besøkende. Sissel Holthe Øymoen 
holdt en gjennomgang i salen. 
Merete informerte om Høst-
markedet og Benedikte leste et dikt 
om den «Brennende kjærlighet». Det 
ble servert nydelige smørbrød, og 
kringle til kaffen. 

 
Vi gratulerer 

80 år 
04.11.44   Inger Johanne Røisland  
14.02.45   Wenche Venaas 

70 år 
04.12.54  Heidi Elisabeth Stiansen 
04.03.55  Brit Taraldsen 

60 år 
27.01.65 Helga Bjørg Hansen 

 
Høstmarked 

Det ble et fantastisk høstmarked. 
Mye fint å kjøpe, og flotte gevinster. I 
kafeen kunne man få kjøpt kaffe, 
nystekte sveler, og kake. Slutt-
resultatet etter markedet ble hele kr 
31.877,-  

 

 
 

Gradering 

 
På logemøte 13.11.24 ble søstrene 
Åse Torsøy Øyna, Deborah Lee Clark, 
og Cathrine Krogstad Hansen 
forfremmet til Det Gode Vennskaps 
Grad.  
Vi gratulerer! 
 

Møteplan 1. halvår 2025 

 

 
MED ØNSKE OM EN FREDFULL 
JUL OG ETT GODT NYTTÅR! 
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Rebekkaloge nr 93 
Kaprifol 

 
Julehilsen fra OM Adeleide 
Lund 
 
Julen nærmer seg. Ikke stress. Kos 
deg med flokken din og se deg rundt. 
«What can i do for you?»  
 
Jeg vil og gjerne få takke 
Embedskollegiet, Embedsmennene, 
medlemmer i nevnder og alle 
søstrene for godt samarbeid i året 
som har gått. Med dette vil jeg ønske 
dere alle en God Jul og Et Godt 
Nyttår.  
 

05.10.24 
Afternoon tea på Strand 
Hotell – Fevik 

 
Lørdag 5.10.24 møttes 17 flott søstre, 
fra loge 93 Kaprifol, på Stand hotell 
Fevik. Vi koste oss med deilig 
speltbrødskiver med roastbiff, 
spekeskinke og røykelaks. I tillegg fikk 
vi deilig scones med clotted cream og 
hjemmelaget syltetøy. Til slutt fikk vi 

også nydelig kake. Til drikke fikk vi te, 
noen valgte til med å kjøpe bobler. 
Vi var også så heldige at vi fikk se et 
bryllup på utsiden av hotellet. Så 
nydelig å se unge mennesker si ja til 
kjærligheten. 
Det er så hyggelig å treffe alle de 
flotte søstrene i en anne setting enn 
den vi vanligvis gjør. 
24.09.24 - 40 års Veteran 
juvel Kari Larsen 
 

Vår 
nye 40 års veteran var strålende 
fornøyd med dagen, etter tildeling 
av Juvelen og tale av Eks. DSS 
Ingeborg Baust. 
OM i 93 Kaprifol, Adeleide Lund, sa og 
noen ord og overrakk blomsterhilsen 
og Diplom fra Distriktsrådet ved DSS 
Ragnhild Bjellås.  
Etterpå var det snitter, kaffe og kake. 
 
14.10.24 Den Høye Sannhets 
Grad 

Sissel Thorne Juel, Aud Torhild 
Finsrud og Wenche Dalholt Berg ble 
mandag 14.10.24 forfremmet til Den 
Høye Sannhetsgrad. Nesten 50 søstre 
møtte opp til en flott og minnerik 

seremoni. Vi ble servert laks med 
agurksalat som smakte aldeles 
nydelig. Mange gode ord og gode 
taler ble det av såvel Overmester, 
faddere og nye 3.grads søstre. 
Etterpå ble det servert kake i 
kjellerstua. 
28.10.2024 Arbeidsmøte med 
foredrag av doktor Astrid 
Liavaag 

 
Etter arbeidsmøte hadde Astrid Liavaag et 

interessant foredrag om kvinnehelse. 

 
25.11.24 – 25 års 
Veteranjuvel 
Søster Åshild Gregersen Mo fikk 25- 
års Veteranjuvel på møtet 24.11.24. 
Etter et fint møte i logesalen hadde vi 
en aperitiff i kjellerstua før middag. 
Menyen var valgt av Veteranen selv, 
og bestod av lettsaltet torsk med 
ertestuing, gulrøtter og baconfett, 
med iskake til dessert. Tror alle var 
enige i at det var et utmerket valg, alt 
smakte fortreffelig.  

Vår OM Adeleide Lund og veteran 

Åshilde Mo hadde begge to koselige 
taler om minner i fra logetiden. 
Søster Inger Kristiansen takke for 
maten med en "tørr" vits om en 
tørrfisk. Kvelden ble avsluttet nede i 
kjellerstua.  
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Rebekkaloge nr 104 
Måken 

 

Julehilsen fra Overmester 
Vi går nå inn i adventstiden. En tid 
som er fin for å ta kontakt med de av 
våre søstre som vi ikke ser så ofte. 
Jeg vil få takke Embedskollegiet, 
nevnder og alle mine søstre for all 
god støtte dette året. Med deres 
gode hjelp har vi gjennomført 
møtene våre på en verdig og fin 
måte. Jeg vil få ønske alle mine 
søstre og brødre en riktig god jul og 
ett godt nytt år. I Vennskap, 
Kjærlighet og Sannhet  

Overmester Elin Håland 

14.09.24 Stand på Odden 
Stand for landssaken med brødre i 98 
Henrik Ibsen utenfor Oddensenteret. 

 
Hilde Rørvik og Trond Erik Bognø 

26.09.24 Gradspassering Den 
Høye Sannhets Grad 
En høytidelig og rørende gjennom-
føring av CM med sine fire førere i 
salen. Ved taffelet var det flotte taler 
og vakkert pianospill av søster Åse 
Moi. Menyen besto av kyllingbryst, 
ris og salat. Baren var åpen, og 
nydelige hjemmebakte kaker ble 
servert til kaffen. Søster Gro T. 
Claussen holdt en flott epistel om 
glede fra sin mors skattkammer. Vi 
gratulerer fire fine søstrene med 
dagen! 

 
 

 
 

 
Overmester Elin Håland, omkranset av 

fra venstre: Eva C.R.Viken, Janne Ekholt, 
Bente Løvåsen og Betty May Engesland 

 
10.10.24 Venneaften med 98 
Henrik Ibsen 
85 personer var påmeldt vår felles 
venneaften. Menyen var Bjørns 
Bouillabaisse med Focaccia og aioli. 
Søster Else Sætras musikkquiz var 
gøy og vinnerlaget fikk en pose twist 
på deling. Åpen bar, kaffe og kaker 
smakte godt i gode venners lag. 
Kveldens lotteri samlet 53 gevinster 
og inntekten på kr 11.040.- ble 
fordelt mellom de to logene, som i 
sin helhet går til landssaken. 
17.10.24 Tur til Kuben Arendal 
Nevnd for styrkelse og ekspansjon 
inviterte til høsttur for å se 
utstillingen om Slemmedalsskatten. 
20 søstre fikk en levende fortelling 
om skattefunnet, hyggelig samvær og 
måltid på museet. Arrangert til 
inntekt for søsterfondet. 

 
Full konsentrasjon om Slemmedalskatten 

24.10.24 25 års Veteran Juvel 
I en flott seremoni med mange gode 
ord i salen og vakre minner ved 
taffelet, ble to av våre kjære søstre 
feiret. Talen fra veteranene om 
betydningen av å få, ikke bare en 
søster å gå veien sammen med, men 
mange søstre og samtidig få utvikle 
seg og få bidra i det godes tjeneste, 
fremkalte sterke følelser. Med 
bobler i glassene, nydelig Roastbiff 
med fløtegratinerte poteter og 
senere kaffe, kake og 
underholdning, - satt latteren løst og 
mange gode historier ble servert i 

salongen. 

 
Reidun G. Øvrebø og Inger H. Dybfest 
 

31.10.24 Mimrekveld 
Aaslaug og Else våre to eminente 
fotografsøstre hadde satt sammen 
og viste oss 34 søstre film og bilder 
fra Måkens historie på et stort lerret 
i salongen. Virkelig et verdifullt 
arbeid for historiebøkene det de har 
gjort. Kirsti Lykre leste et referat om 
forhistorien og oppstarten av 104 
Måken. 

 
Kirsti Lykre 

Denne håndskrevne boken og 7 full-
spekka fotoalbum, kan leses i logen 
ved anledning. Til kveldsmat hadde 
fem søstre bakt, syltet og saftet. 
Inntekten på kr. 3.900, - fra kvelden 
gikk til landssaken. Dette er en 
kveld vi vil leve lenge på. 

 
Aaslaug Føreid og Else Sætra 

14.11.24 Minneloge 

 
En av logens viktigste møter i året 
er Minneloge. 50 søstre var samlet 
i en vakker og rørende stund i 
logesalen, for å minnes våre søstre 
som har gått ut av tiden det siste 
året. Etter seremonien var vi samlet 
i salongen for kaffe og nydelige 
hjemmebakte kaker. 
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28.11.24 Arbeidsmøte 
På årets siste arbeidsmøte ønsket 46 
søstre, hjertelig velkommen til vår 
nye søster Ann Helen Madsen, som 
hadde overgang fra Rebekkaloge 2 
Urania. På ettermøtet hadde vi 
Bjørns nydelige smørbrød. Kveldens 
etiske post, ved Kapellan Else M. 
Moen, handlet om å se hverandre og 
i grupper reflektere vi over temaet. 
Lotteri til inntekt for landssaken gav 
kr 3.600, -. 
 

 
 

Rebekkaloge nr 116 
Navigare 

 
EK 2023-2024 

 
Sekretær Esther K Hoel, Skattmester Gerd N 

Ruud, Kapellan Helga-Britt Fjellheim, CE Sigrid 
Romseland, Eks OM Marit Vallan, OM Solveig 

Borgland, UM Solveig Rødland 

 
09.10.24 ARBEIDSMØTE 

41 søstre fikk med seg denne fine 
kvelden. Kapellan hadde kveldens 
etiske innlegg, med tittel «Den 
gyldne leveregel» Tankevekkende og 
viktige ord. Det passet så godt 
sammen med foredraget vi fikk på 
etter møte med vår egen str Line 
Wormli. Hun forteller om sin 
arbeidsplass, Aktive Fredsreiser. Om 
Helga Arntzen og alt hun har fått til. 
Om hvordan hun har jobbet for å få 
verden til å bli et litt bedre sted. 
 

 

19.10.24 
Denne lørdagen hadde «Torsdags-
klubben» sin siste basar på Huset. De 
har hatt jevnlige treff og stått på for 
det sosiale liv i logen i 10 år. Og vi må 
takke for den flotte innsatsen og 
resultatet som i sin helhet går til 
Huset.  
Ekstra takk til Str.`ene Reidun 
Sivertsen og Else- Margrete 
Ramsdal. 
 

23.10.24 DHS 
40 søstre og en gjest fra Leir 22 Viljen, 
Eks Hovedmatriark Janne Magelsen. I 
kveldens møte gikk vi til 
forfremmelse av 3 Str. til Den Høye 
Sannhets grad. 
 

 
Str. `ene Tone Holte Myrberg, Haldis Berger 

og Karen M Lerpold 
 

13.11.24 MINNELOGE 
32 søstre 
En fin og verdig kveld med vakker 
musikk etter oppsatte ritualer. Vi 
avsluttet kvelden i salongen med god 
prat, kaffe og kringle. 
Det ble lest minneord for våre to 
kjære søstre, Karianne Meland og 
Tove Eikeland som har gått bort.  
 

 
 
VI LYSER FRED OVER DERES MINNE. 

 
25.11.24 VENNEAFTEN 

En flott kveld med 37 søstre og 5 
gjester. Stykket «Den erfarne søster» 
ble fremført av Str. Ruth L 
Johannesen. Det ble godt fremført så 

vi fikk en fin informasjon om Odd 
Fellow. 
Etter møtet hadde vi et godt 
søstermåltid sammen. 
Kake og kaffe ble servert i salongen 
sammen med utlodning og quiz. 
 

 
 

27.11.24 DEK 
35 søstre var til stede da vi denne 
kvelden har hatt forfremmelse av en 
str. til Den Edle kjærlighetsgrad. En 
flott seremoni og fin musikk. 
 

 
Str. `ene Ingunn Lund og fadder Esther K Hoel 
 
GRATULERER TIL VÅRE JUBILANTER! 
26.10.84 Katrine Odd Dokkenes 40 År 
02.11.54 Marit Lunde                   70 År 
07.12.74 Ingunn Lund                   50 År 
27.12.64 Bente Johnsen Dyrnes  60 År 
 

ØNSKER DERE ALLE EN HERLIG JUL FYLLT 
MED KJÆRLIGHET OG GLEDE! 

 
Jeg fant frem alt jeg ville ta med 
meg …. videre …. Og gikk alle de 

nye dagene i møte, for å finne mer 
av nettopp det! 
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Loge nr 61 Terje Vigen 
Gode brødre i 61 Terje Vigen 

Julen står for døren med 
forberedelser og forventninger. Vi 
skal samles i godt lag med familie og 
venner, og feire julehøytiden slik vi 
selv ønsker den skal være. Et år er 
tilbakelagt med gleder og sorger, 
noen har opplevd å miste sine 
nærmeste, det vil også sette preg på 
den tiden vi går inn i. Andre i vår 
nærhet sliter med å få pengene til å 
rekke til. Det blir ekstra merkbart nå i 
juletiden. Ikke alle kan få en 
julefeiring de helst vil ha for seg og 
sine. Mange er avhengig av hjelp fra 
ulike hjelpeorganisasjoner. Vi er 
glade for å kunne føre tradisjonen 
videre med velvillige brødres bidrag 
som grytevakter for Frelsesarmeen. 
Der får vi også se den givergleden 
mange viser. Unge som gamle stikker 
en seddel i bøssa eller vippser et 
beløp. Penger som rekker til de 
utallige matposer som deles ut. Så 
håper dette kan gjøre Julen til en 
bedre høytid for flere. Takk for et fint 
logeår, og ønsker brødre med familie 
en fin julehøytid og et godt nytt år. 
Også et nytt år med ønske om 
fremgang og vekst for Odd Fellow 
Ordenen.  

Med broderlig hilsen 
I Vennskap Kjærlighet og Sannhet   

Arnt Øyvind Eikheim OM 
 
Møter vi har hatt: 

02.10.24, 40 VeJu Galla 
På dette møte kunne DSS Harald 
Støyl hedre vår bror Håkon Larsen 
med Juvelen for 40 års medlemskap i 
Ordenen og vår Loge.                           
 Vita Loge Håkon Larsen:  
Innvielse26.09.1984,DGV4.04.1985,
DEK23.10.1985,DHS06.05.1986; 
Leir:1.grad 07.11.1991,  
2. grad 07.01.1993,   
3. grad 06.01.1994 

Bror Håkon Larsen kan se tilbake på 
en lang rekke av embeter og verv i sin 
vandring i Loge 61 Terje Vigen  og Leir 
22 Aust-Agder. OM og brødre 
gratulerer og takker for 40 års arbeid 
i Loge og Leir. 

 
 

 
Håkon Larsen, 40 års Veteran 

 
10.10.2024 Logejubileum 

Loge 61 Terje Vigen fylte 65 år. Dette 
ble behørig feiret med marsipankake 
på arbeidsmøtet 16.10.24. 

 
 

16.10.24, Arbeidsmøte 
Arbeidsmøte forvaltning av arven i 
Loge 61 Terje Vigens allmennyttige 
fond. Eks Storrepresentant Jan Petter 
Røinås orienterte om planen for 
forvaltning av arven og dens 
forankring i Særloven.   
 

06.11.24, 25 VeJu Galla 
Vår bror Kai Kristiansen ble tildelt 
Juvelen for 25 års medlemskap i 
Ordenen og vår Loge.  
Storrepresentant Bjørn Haagen 
Andersen sto for tildelingen i en  
høytidelig seremoni 

 
Kai Kristiansen 25 års Veteran 

Vita: Kai Kristiansen 
Innviet 27.10.1999;DGV 26.04.2000; 
DEK 25.10.2000;DHS 14.022001. 
Fadder til vår 25års Veteran er 
Gunnstein Georg Krossbekk, bror av 
Loge 61 Terje Vigen 
 

20.11.24, Minneloge 
I årets Minneloge minnet brødrene i 
61 Terje Vigen de avdøde brødre av 
vår loge Jan Askeland og Finn Persson 
Fred over deres minne. 
 

Møtekalender 2024 
04.12.24 DHSG 3+ Galla 
07.12.Julemøte med ledsager 
 

Møter Vårtermin 2025 
Foreløpig plan 

 
 

Jubileum runde år 2024/25 
30.12 Oddbjørn Fjellmyr    90 år 
06.01.25 Jan Tore Lunde       60 år 
11.01.25 Jan Petter Jansen   75 år 
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Loge nr 98 Henrik Ibsen 
 
Gode ordensbrødre! 
Da står julen for døren og jeg håper 
dere alle får anledning til å feire julen 
sammen med familie og venner.   
Julen er også en tid for ettertanke.  
Har vi vært flinke nok til å følge opp 
våre budord? 
Vi kjenner sikkert alle noen som ikke 
har det like lett i julen.  Det koster så 
lite å vise litt ekstra omtanke for 
andre.  
Høsten har vært travel i vår loge.  Vi 
har gjennomført en omfattende 
undersøkelse i logen, dette med 
tanke på om det er ting vi kan 
forbedre.  Embedskollegiet vil følge 
opp resultatet av undersøkelsen. 
Vårt julemøte avslutter høst 
terminen med tildeling av 50 års Ve. 
Ju. og loddsalg til inntekt 
for Frelsesarmeens julegryte.    
Jeg håper å se mange av dere på 
Nyttårsloge med ledsager 7. januar. 
 

Jeg ønsker dere alle en fredfull 
og god jul og et godt nytt år. 
 

Johan Chr. Gundersen 
Overmester 

 

Fødselsdager runde år 2024 
20.12. Hallvard Halvorsen 75 år 
22.01. Per Edvard Ulriksen 85 år 
05.02. Arne Solheim 75 år 
23.03. Ola Lode 85 år 
20.04. Petter Ross 75 år 
07.05. Sigmund Fred Frøysaa 80 år 
26.05. Torbjørn Eskedal 55 år 
Vi gratulerer! 
 

Logemøte 1. oktober 
Den Høye Sannhets Grad 
Bror Leif Skiftenes Flak ble 
forfremmet til DHSG. Gratulerer! 
 

Logemøte 10. oktober 
Venneaften felles med Rebekka Loge 
104 Måken, som hadde 10 venner. 
Vi hadde 2 venner og 1 har søkt om 
opptak. Det var lotteri til inntekt for 

Landssaken. Nto kr.11.040. Vi delte 
50/50. 
Logemøte 6. november 
Minneloge felles med Loge 152 Fjære 
og 127 Gabriel Scott. Sistnevnte var 
arrangør. Vår loge hadde ingen 
brødre som var døde siden siste 
minnestund. Ellers var det en verdig 
markering.  
  
Logemøte 19. november 
Presentasjon av prosjekt Trivsel i 
Logen. Hele 41 brødre (=50%) hadde 
møtt fram denne kvelden. 
Vi har gjennomført en omfattende 
undersøkelse i logen, dette med 
tanke på om det er ting vi kan 
forbedre.  Resultatet vil bli fulgt opp. 
 

 
Stein Maka hadde full kontroll 

 
Brødrene satt helt stille og fulgte godt med 

  

 
Landssak 2024 – 2026 

Odd Fellow Ordenens landssak er 
denne gangen å hjelpe Stiftelsen 
Norsk Luftambulanse med forskning 
og utvikling av CT-maskin i 
helikopter. Mål kr.7.954.000. Det 
betyr kr.800 pr. medlem, innsamlet i 
2024 og 2025. Mål for vår Loge er kr. 
64.800, og status pr. 30.11.2024 er 
kr. 26.556. Vi mangler altså 
kr.38.244. Det blir kr.472 pr. medlem 
i 2025. Det er jo frivillig om du vil 
være med, men vårt budsjett må vi 
innfri. Det blir avholdt lotteri m.m., 
og henvendelse direkte til deg. 
Ønsker du bare å betale, så husk at 

det er skattelette for innbetaling av 
minst kr.500 i kalenderåret. (For sent 
for 2024). Koordinator hos oss er 
Trond Erik Bognø. 
Logemøte 3. desember 
Troskapsgraden  
Ørnulf Stensvand og Johannes Skar 
ble tatt opp og dermed innviet i Odd 
Fellow Ordenen og loge 98 Henrik 
Ibsen. Vi ønsker dem velkommen! 
 

 
Ørnulf Stensvand 

 
Johannes Skar 

 

Terminliste 1. halvår 2025 
☐ 98 Henrik Ibsen 
07.01.  Nyttårsloge m/ledsager 
21.01. Arbm. Regnskap/budsjett 
04.02. Arbm. Instr. av DSS 
18.02. Venneaften 
04.03. 40 Ve. Ju. G 
18.03. ─ + 1. N 
01.04. 25 Ve. Ju. G 
15.04. O + G 
06.05. = + 2. N 
17.05. 17. mai, treff på huset 
20.05. ≡ + V G 
01.06. Sommertur. Søndag 
02.09. EI G 
 

Møt så ofte du kan! 
 

Redaktør: Jan Tore Solheim, Herold 
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Loge 107 Torungen 

Logemøte 07.10.2024 
Logen ble åpnet i Troskapsgraden. 
Fung. OM Per Rosmo ønsket 
velkommen til 42 brødre av □ 107 
Torungen og spesielt velkommen til 
12 brødre fra □ 128 Lyngør. Dette gir 
et fremmøte på 51,25 % for vår loge. 
Logen ble lukket i Troskapsgraden. 
Reripiendene forlot salen sammen 
med Eks OM Sigurd Ledaal. Logen ble 
åpnet i Det Gode Vennskaps Grad og 
Kap. Aksel Tønnevold leste gradens 
historikk. CM Karl Otto Berntsen 
førte resipiendene Audun Bråten og 
Knut Sigvald Solheim inn for å motta 
sin nye grad. Seremonien ble 
gjennomført på en stilig og verdig 
måte 
. 

Logemøte 21.10.2024 
Logen ble åpnet i Troskapsgraden. 
OM Vidar Josephsen ønsket 47 
brødre og embedsmenn velkommen. 
Dette gir et fremmøte på 58,75% for 
vår loge. To brødre har avgått ved 
dødsfall, Bjørn Egil Johansen den 
13.09 og Jan Adolf Nilsen den 14.10. 
OM Vidar Josephsen refererte til 
deres vita og virksomhet i Odd Fellow 
ordenen. Det ble lyst fred over deres 
minne. Nytt fra Storlogen: Ingen ting 
å melde. Logen ble klargjort til 
opptagelse av Atle Isaksen Jørgensen. 
Seremonien ble gjennomført på en 
stilig og verdig måte. Braveheart fra 
Per Rosmos saxofon markerte en 
stemningsfull slutt på seremonien. 
 

Logemøte 04.11.2024 
Minneloge 
Det møtte 39 brødre dette gir et 
fremmøte på 48,75%. OM Vidar 
Josephsen minnet om våre to brødre 
som er gått bort siden siste 
Minneloge. Seremonien ble 
gjennomført på en vakker og verdig 
måte. 

Logemøte 18.11.2024 
Logen ble åpnet i Troskapsgraden. 
Fung. OM Per Rosmo ønsket 
velkommen til 45 brødre og brakte 
hilsen til alle brødrene fra OM Vidar 
Josephsen som dessverre ikke kunne 
møte på grunn av helseutfordring. 
Det gir et fremmøte på 56,25 %. DSS 
Harald Støyl og hans 
Storembedsmenn ble ført inn i salen 
og ønsket velkommen av Fung. OM 
Per Rosmo. DSS Harald Støyl overtok 
forsetet for å lede tildeling av 40-års 
veteran Frank Liltved. For å 
gjennomføre den høytidelige 
seremonien assisterte St. Kap. Per 
Øystein Eik, Fung. St. Ma. Bjørn 
Haagen Andersen, Fung. Eks OM Kai 
Salvesen og Dep.S.S. Karl Petter 
Evensen Resepienden, Frank Liltved 
ble ført inn i salen. Seremonien ble 
gjennomført på høytidelig og verdig 
måte. 

 
Frank Liltvedt 

 

DØDSFALL I LOGE 107 
TORUNGEN 

 
Bjørn Egil Johansen 

Født 30/5-1946 
Død 13/9-2024 
Ordensvita: 
Opptatt i OF 107 07.03.2011 
DHS  18.11.2012 

Innviet Leir 22 11.11.2015 
3. grad  09.11.2017 
Embeder i loge 
UM h ass 02.09.13-07.09.15 
OM h ass 07.09.15-04.09.17 
Medlem privatnevnd 
  19.09.11-31.07.13 
 

 
Jan A. Nilsen 

Født 26/6-1937 
Død 15/10-2024 
Ordensvita: 
Innviet i OF 61 17.02.1967 
DHS  09.10.1968 
Innviet leir 11.02.1974 
3. grad   08.03.1978 
Visdommens grad    28.05.2010 
Storlogegrad      01.01.1982 
Rebekkagrad      01.01.1982 
Overgang fra 61 til 107  28.10.1983 
Hederstegn      03.11.2013 
Erkjentlighetstegn   13.06.2010 
25 år VeJu 17.02.1992 
40 år VeJu 19.02.2017 
50 år Ve Ju 20.02.2017 
Innviet leir 11.02.1974 
3. grad   08.03.1976 
Medlem i NOFA fra    30.01.2015 
Embeder: 
Storloge:  
DSS     12.06.05-09.09.10 
Loge 
CM (61)  01.01.70-31.12.73 
Sekr. (61) 01.01.74-31.07.77 
UM (61)  01.08.77-31.07.79 
OM (61)  01.08.79-31.07.81 
F. EksOM (61) 01.08.81-31.07.83 
F. EksOM (107)  28.10.83-31.07.85 
SR (107)  01.08.85-31.07.89 
Leir 
YP  01.08.89-31.07.91 
HP  01.08.91-31.07.93 
F Eks HP  01.08.93-31.07.95 
SR  01.08.95-31.07.03 
+ + + arbeid i nevnder i loger og leir 
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Loge nr 127 Gabriel Scott 

 
Møte 2/10-24 
 
Hovedsaken i møtet var tildeling av 
Det Gode Vennskaps Grad til Andres 
Mosfjeld. 44 brødre og 2 gjester var 
samlet og det ble som vanlig en 
stilfull seremoni trygt ledet av vår 
seremonimester Jørn Thore Solås. 
 

Møte 16/10-24 
 
Dette var i hovedsak venneaften og i 
tillegg til 47 brødre møtte det 5 
gjester. Etter at forretningsorden var 
avsluttet ble gjestene ført inn i salen 
og ritualet for venneaften ble 
gjennomført. Det var gledelig med 5 
potensielle nye brødre tilstede, og 
det så ut som om de hygget seg under 
ettermøtet. Som vi senere kommer 
tilbake til resulterte venneaftenen i 
tre søknader om medlemskap. 
 
Møte 6/11-24 Minneloge 
 
Årets minneloge ble avholdt med 
loge 127 Gabriel Scott som vertskap. 
Det møtte hele 60 brødre – fordelt 
med 33 egne og 27 brødre fra Henrik 
Ibsen og Fjære. Møtet ble 
gjennomført med verdighet og 
utgang i henhold til ny prosedyre 
fungerte fint. 
 
Møte 20/11-24 
 
41 brødre var samlet for å overvære 
forfremmelse av bror Egil Søhagen til 
Den Edle Kjærlighets Grad. 
På ettermøtet ble det arrangert bingo 
til inntekt for landssaken, og det 
henvises til egen info om landssaken. 
 
 

 
 
 
 
 

Dødsfall 
Bror Kjell Arild Eidet 

 
Det var med sorg og respekt vi 
mottok budskapet om at vår bror 
Kjell Arild Eidet var gått bort etter 
kort tids sykeleie. Kjell Arild ble tatt 
opp i loge 98 Henrik Ibsen i april i 
1993, og var følgelig en av brødrene 
som var med da loge 127 Gabriel 
Scott ble instituert i september 1994. 
Kjell Arild var en trofast og dedikert 
logebror og med hans lunehumor 
bidro han til å skape god stemning. 
Han innehadde ulike verv og var 
logens Overmester i perioden 2011-
2013. Han ble tildelt Storlogegraden 
5/2-16 og 25 års Veteranjuvel 2/5-18. 
Vi lyser fred over Kjell Arild’s minne. 
 

Møte 4/12 -24 
 
Da var det klart for opptak av 3 nye 
brødre! Det er nå 6 år siden sist vi tok 
opp så mange samtidig og veldig 
gledelig! Seremonien ble også denne 
gang gjennomført på en forbilledlig 
måte. På ettermøtet talte bror Jan 
Roar Solås til resipiendene og vår nye 
bror Svein Egil Bredesen takket på 
vegne av de nye brødrene. 

 
Vår nye bror Stig Engesland Andersen 

 
Vår nye bror Thomas Olsen 

 
Vår nye bror Svein Egil Bredesen 

 

Overmester har ordet 
 
Året 2024 er i ferd med å ebbe ut, og 
med det er ¾ av tiden for de sittende 
embedsmenn over.  Jeg ser tilbake på 
et innholdsrikt og fint år for vår loge. 
Vi fikk på plass en god avtale om 
leverandør av mat og kokk, og vi 
gjennomførte våre møter med et 
gjennomsnittlig frammøte på i 
overkant av 50%. To brødre – Johan 
F. Næser og Kjell A. Eidet gikk ut av 
tiden. En bror meldte overgang til 
annen loge og to brødre meldte seg 
ut. Fem nye brødre ble innviet – 
hjertelig velkommen! Jeg er imponert 
og takknemlig for all den glød og 
innsats som legges ned i arbeidet i vår 
loge. Hjertelig takk til alle i E-
kollegiet, embedene, nevndene, 
skulespillere, privatnevnd og alle som 
hjelper til ved taffelet og i salongen. 
Takk for bidrag til koking og lotterier. 
Takk til dere alle som møter så ofte 
dere kan – til engasjement og gode 
innspill og ikke minst: til å 
vedlikeholde det fine samholdet og 
tradisjonen vi sammen har i Gabriel 
Scott. 
Jeg ønsker hver og en med deres 
nærmeste en riktig god og fredfull jul 
og et fremgangsrikt og godt nytt år. 
Velkommen til møtene våren 2025. 
 
Knut Anonsen , overmester 
  
Carl Jon Hansen 
Herold i 127 Gabriel Scott 
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Loge nr 128 Lyngør 

 
Vi har hatt en hektisk høst i logen, 
med mange gradspasseringer. Vi rakk 
til og med to 40 års VeJu’er før ny 
kalender blir åpnet!  
Fram til og med Minnelogen hadde vi 
ikke frafall i vår loge dette året. 
Dessverre mistet vi to brødre på 
slutten av året, så alt ble ikke helt 
som vi håpet på. 
 
Livet er NÅ. La oss ikke glemme dette 
i tiden og dagene som kommer. 
Bær sorgen over tapte nære, men ta 
vare på de gode minnene. 
   
Vi ønsker alle en god jul. 
 

Logemøte 2 oktober 2024 
På møtet ble vår kjære bror Svein 
Olav Fjærbu forfremmet til DEK. 
Logen gratulerer. 
 

Logemøte 16. oktober 2024 
 

 
Gradspassering DHS, Torbjørn Stiansen.  
Her med Fung. Overmester Tomas Hoel.   

Bror Bjørn Skaraas som også ble forfremmet 
til DHS, mangler dessverre på dette bildet.  

 
Logemøte 6. november 2024 
 
Minnelogen ble gjennomført med en 
flott seremoni. Vi setter pris på den 
nye seremoniformen, som har en 
stram og ærbødig regi. 
 

 

Logemøte 20. november 2024 
Arbeidsmøte med besøk fra 120 
Larvik. Som vanlig ble møtet med 
våre brødre fra Larvik et hyggelig 
gjensyn. Torsk på menyen 
selvfølgelig, og det ble spist godt. 
Brødre fra begge logene fremførte 
med kunstnerisk innlevelse, 
sangviser som fremkalte den gode 
stemningen hos alle. Takk Larvik, for 
en god og minnerik kveld.   
 

Logemøte 4. desember 
2024 

 

40års VeJu for to brødre:  

 
I front fra venstre; Jubilant Bernt Pettersen, 

Fung OM Tomas Hoel og jubilant Inge 
Kongsbakk  

Bakre rekke fra venstre; Storrepr. Geir 
Nerbø, Storrepr. Ole P. Pettersen, DSS Harald 

Støyl, Storrpr. Karl P. Evensen, Stor 
Skattemester Ove Gloppen,Storepr. Per Ø. 

Eik, Storrpr. Kai Salvesen, DSS Bjørnar 
Andreassen. 

  .  

Det ble en stor fest denne dagen 
under ledelse av Stor Skattemester 
Ove Gloppen. Det manglet ikke på 
kvalitet i seremonien ved over-
rekkelse, ei heller på takk til begge 
trofaste logebrødre under etter-
måltidet. 
Deres meritter innen logearbeide er 
omfattende, både internt i logen, og i 
eksterne engasjement.  
 
Minneord, Elling Marcussen 
 

 

 
 

Vår gode bror Bror Elling Nicolay 
Marcussen døde den 15. november 
etter lang tids sykdom. 

Elling ble tatt opp i Ordenen 25. 
oktober 2006.  
DHS 21.05.2007 
OM venstre ass.               2009 - 2011 
UM venstre ass.               2015 - 2017 
Ytre vakt              2018 - 2019 
Arkivar               2021 – 2024 
Medlem i nevnd for anskaffelser i 
perioden               2013 - 2015  
Elling var en kjær og aktet Bror som 
vil bli husket for sitt engasjement og 
sin klare tale. Han vil bli dypt savnet! 
Fred over Ellings minne. 

 

I VKS Roar Mads Olsen, OM 
 
Minneord,  Nils Røisland: 
 

 

Vår gode Bror Nils Røisland døde den 
28. november etter en tids sykdom.  
Nils ble opptatt i Ordenen 13. august  
1980   
DHS 25.11.1980 
25 års VeJu 16.02.2005 
40 års VeJu 19.02.2020 
 
CM høyre ass: 1983 – 1985 
Kasserer     1987 – 1989 
Kasserer     1994 – 1997 
Medlem i Nevnd for logens Styrkelse 
og Ekspansjon , samt Nevnd for 
Nominasjon og Valg. 
 

Opptatt i leir 06.11.2087 
3. grad 02.03.1990 
 
Nils har tjent vår loge vel, og var sågar 
en av chartermedlemmene ved 
logens opprettelse. Et langt logeliv 
har kommet til veis ende! 
Fred over Nils minne. 
 

I VKS Roar Mads Olsen, OM 
 
Jubilanter; 
11. desember John T. Langmyr 60 år 
11. desember Geir Emil Lund 50 år 
20. desember Svein T. Stiansen 80 år 
03. januar George Lindtvedt 90 år 
12. januar Dag Øvernes 70 år 
 
I VK&S 
Steinar Nilsen / Herold  
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Loge nr 135 Mærdø 

Hilsen fra OM                              
Julen nærmer seg og vi står foran en 
travel, men for de fleste også en 
veldig hyggelig førjulstid. La oss 
stoppe opp litt og sende en tanke til 
brødrene vi ikke har sett på en 
stund. Ta gjerne en telefon, send en 
melding eller gjør et besøk – det kan 
bety mer enn vi aner. Julen er tiden 
for å spre varme og ta vare på 
hverandre, både familien, kjente og 
også de vi ikke kjenner så godt. Jeg 
takker brødrene og embedsmennene 
for alt dere bidrar med i logen, når 
dere tar på dere store og små 
oppgaver og når dere møter så ofte 
dere kan.  
 
Privatnevnden er et strålende 
eksempel på hva de gjennom sitt 
arbeid kan gjøre for trivsel og at det 
er godt å være logen. Alle disse 
gjøremål, små eller store som våre 
loge er avhengig av, er noe vi aldri må 
glemme. Jeg vil gjerne at dere alle 
skal vite at det settes umåtelig pris på 
at plikter og oppgaver utføres etter 
beste evne.              Med hodet hevet 
kan dere alle feire en god jul og ønske 
det nye året velkommen. 

Med broderlig hilsen             
Kristoffer Norli Svarva OM                                     

 
Logemøte 07.05 
                                                                               
25 års veteran juvel ble tildelt Bror 
Helge Kopstad Aas 
Dette ble en   minnerik og godt Jeg 
gjennomført seremoni oppe i salen 
og som alltid ble etterfulgt av et 
smakfullt brodermåltid  

 
SR Per Øystein Eik, Veteran Helge K.Aas og 

OM Kristoffer N Svarva 

 
Logemøte 01.10.24.            
Dette var et møte med opptak av en 
ny bror Rune Hvass. Det ble en fin og 
godt gjennomført seremoni med 30 
brødere tilstede. Brodermåltidet ble 
det servert lettsaltet torsk med 
sitronformasj til dessert. Flotte taler 
og sang hørte selvfølgelig også med 
denne kvelden. 
 

Bror Rune Hvass , Fader Svein H Monsen 

 
Logemøte 15.10.                      
Ble også et møte med opptak av en 
ny bror Arnt Egil Halvorsen. Det ble 
gjennomført en flott og verdig 
seremoni i salen før vi gikk ned for et 
hyggelig brodermåltid og taler.  

 

Arnt Egil Halvorsen 
 
Logemøte 19.11.                            
25 års veteran juvel ble tildelt Bror 
Douglas Ljunggren. Dette ble en 
minnerik og flott gjennomført 
seremoni oppe i salen. Det  ble som 
alltid etterfulgt med et nydelig 
brodermåltid der det ble servert 
lettsaltet torsk med iskake til dessert. 
 
  . 

 
Bror Douglas Ljunggren med Stor Rep Per 
Øystein Eik og Om Kristoffer Norli Svarva 

 

Terminliste 1.halvår 2025        
□135 Mærdø  

                                 07.01 Nyttårsloge 
21.01 Instr. 
04.02 Arbm. m/Regnskap og 
Rapporter 
18.02 Va. 
04.03 −+ 
18.03 O + Galla 
08.04 − + Fm □145 Høgenhei 
22.04 1.N 
06.05 2.NogV 
19.05 Fm □107 Torungen 25 Ve.Ju. 
Galla (Merk dag) 1 
4.06 Sommerfest m/følge 
02.09 Arbm. 
16.09 EI Galla                                  
Alle logemøter åpner i O-grad 
kl.19:00 
 

 
God jul og et riktig godt nytt år  

 
Med broderlig hilsen i Vennskap, 

Kjærlighet og Sannhet  
Frank Eddy Johansen, Herold  
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Loge 135 Mærdø i Arendal 
 – 25 år 

Lørdag 30. november feiret Loge 135 
Mærdø sitt 25 års jubileum. 85 
brødre, ledsagere og gjester samlet 
seg til fest på logehuset i Arendal, 
med Stor Skattmester Ove Gloppen 
og DSS Harald Støyl i spissen.  

 
Stor Skm Ove Gloppen 

 
OM Kristoffer Svaeva og Chartermedlem Kai 

Salvesen sto i spissen for arrangementet. 
 

De fleste Odd Fellow logene i distrikt 
22 var representert, det samme var 
de to leirene, 22 Aust-Agder og 27 
Homborside. Aftenen startet med 
Festloge med ledsagere og ritualet 
ble gjennomført på høytidelig og flott 
måte. Programmet fortsatte i 
kjellerstuen, hvor Chantikoret ØSTRE 
GAB, bestående av medlemmer fra 
de tre Odd Fellow logene i Arendal, 
underholdt gjestene til stor glede og 
fornøyelse.  

 
Østre Gab i aksjon  

 
Publikum koste seg med Østre Gab 

Presis kl. 19.30 gikk vi til bords og fikk 
servert et nydelig festmåltid 
bestående av helstekt indrefilet av 
okse, hasselback poteter med 
grønnsaker og sitron-fromasj med 
krem og bringebærsaus til dessert, 
servert av fire brødre fra loge 61 
Terje Vigen og fire brødre fra loge 107 
Torungen. 
 

 
Fra taffelet 1 

 
Fra taffelet 2 

Det var mange på talerlisten og i tur 
og orden ble mange godord sakt om 
loge 135 Mærdø, som er distrikt 22 
sin nest yngste Odd Fellow loge.  
 

 
En av talerne 

 
Og en annen taler 

Det ble overrakt mange gaver og en 
stolt og beveget Overmester 
Kristoffer Norli Svarva takket til slutt 
så mye for gavene. Storrepresentant 
Jan Tore Solheim i leir 27 Homborside 
takket for maten på sin sedvanlige 
lune og fine måte og Toastmaster, 
Eks Storrepr. Nils Olav Stensrud 
takket for seg og inviterte alle gjester 
og brødre ned i kjellerstuen hvor 
kaffe og marsipankake ble servert, 
sammen med annen valgfri drikke! 

 
Klar for kake, kaffe og avec 

 
Alt i alt ble dette en svært hyggelig 
kveld med god stemning blant alle de 
fremmøtte! 

 
Bror Sekr har kontroll med både penn og 

bobler 
Tekst og bilder: Per Øystein Eik, SR 
og Frank Eddy Johansen, Herold 
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Loge nr 152 Fjære 

 
Hilsen fra OM 
Gode brødre i loge nr. 152 Fjære, og 
alle søstre og brødre i distrikt 22. 
Jeg vil få ønske dere alle en riktig god 
og fredfull jul og ett riktig godt nyttår. 

Hilsen 
Nils Arild Henriksen OM. 

 
Hilsen fra UM 
Året 2024 og høstens møte termin 
går ubønnhørlig mot slutten. En tid 
for refleksjon og ettertanke på 
logeåret 2024 og det nye som står 
foran oss med valg og nye oppgaver 
for mange brødre. 
Har vi i logeåret 2024 klart å ta vare 
på hverandre som loge brødre? Det 
har vært ulike utfordringer med 
sykdom og annet hos brødre. Tror vi 
har klart det ganske bra, men vi 
prøver alltid å strekke oss, og da må 
vi og være flinke til å gi gode og 
konstruktive tilbakemeldinger. 
Sammen strekker vi oss, sammen 
skaper vi det gode miljø og samhold 
vi har i vår loge og oftere vi møter jo 
mer styrker vi de verdiene vi omgir 
oss med, og som vi ønsker skal bidra 
til personlig vekst. 
Til det beste for logen heter det, og 
kjære Ordenssøsken, brødre og 
søstre, det må vi huske på tvers av 
loger og leirer, å behandle og omtale 
hverandre med respekt. Vi er et 
tverrsnitt av befolkningen, men med 
et forhåpentlig ønske om å forbedre 
har vi avgitt løfte på løfte, bygd på 
gode verdier som skal krype under 
huden på oss. Det vi sår får vi mer av, 
spre våre verdier, repeter verdiene 
og minn hverandre vennlig på når vi 
slingrer litt på veien. Våre budord står 
der sterke! Og i hverdagen skal en 
god Odd Fellow gjenkjennes på sine 
holdninger. 
La oss gå inn i julehøytiden med dens 
budskap og våre Ordens verdier friskt 
i minne, og i 2025 bygge videre på 

Vennskap, Kjærlighet og Sannhet i de 
ulike loger og leire i distrikt 22, til det 
beste for vår Orden. 
Med det ønsker jeg brødre og søstre i 
distriktet en riktig god julehøytid. 

Med broderlig hilsen 
i Vennskap, Kjærlighet og Sannhet 

Undermester Eldar Aas 
 
Møte den 14/10  
hadde vi opptak av 2 nye brødre til 
vår Loge. Det ble en stilfull og fin 
seremoni og ett hyggelig taffel 
etterpå. 

 
Nye brødre, Erik Rosën Sziraki og Preben 

Saus, med faddere OM Nils Arild Henriksen 
og Stian Hokland 

 
Møte den 28. 
10 På møtet var logen fullt opp for å 
hedre vår bror Roar Fiskerstrand men 
sin 40 års veteranjuvel. Den ble tildelt 
av DSS Harald Støyl og det var en 
stilfull seremoni. Ved taffelet var det 
mange fine taler og mange gode 
samtaler. Gratulerer så mye vår nye 
bror med 40 års veteran juvel 

 

 
Roar Fiskerstrand 

 

Søndag 3/11 var det sendt invitasjon 
til alle brødre i logene i Grimstad om 
at det var høsting av granbar til 
minnelogen, på gården til bror Jan 
Ellingsen. Det møtte brødre fra 4 
loger og DSS Harald Støyl holdt ett 
lite foredrag mon betydningen av 
granbar for Odd Fellow. Det ble 
servert grillet pølser, vafler og kaffe. 
Neste år det 3 gang dette blir 
gjennomført og da er det blitt en 
tradisjon. 
 

 
 

Loge nr. 152 Fjære har i høst startet 
opp med fredagstreff på logehuset. 
Dette er noe vi vil fortsette med ut 
over våren. Så alle brødre og søstre 
sett av den første fredagen i hver 
måned. 
Fredag 1 November møttes vi rundt 
15 brødre og søstre i logehuset i 
Grimstad. Bror EX OM Tore 
Wickstrøm men sin kjære, hadde 
laget en veldig god lapskaus til de 
fremmøtte som ønsket dette. Ellers 
så gikk samtalene fint mellom alle. De 
var skjønt enige om at dette var ett 
godt tiltak til å møtes på tvers av alle 
loger, brødre som søstre. 
 

 
 
Denne kvelden er ment til at vi kan bli 
bedre kjent med brødre og søstre i 
andre loger, samt at det er anledning 
til å ta med seg venner og kanskje 
noen som lurer mer på hva OF logen 
står for. 

 
Mer fra 152 Fjære på side XX 
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Rebekkaleir nr 22 Viljen 
 

Hilsen fra Hovedmatriark 
Så skriver vi desember og julen 
begynner å nærme seg, og vi har 
lagt bak oss en flott høst. Vi 
startet høstterminen med 
hyggelig leirslagning sammen 
med matriarker fra Leir nr 26 
Jarlsberg, på Ordenshuset på 
Akland. En virkelig flott kveld, 
hvor vi også hadde forfremmelse 
til Håpets Grad.  
Flere hyggelige leirslagninger har 
vi hatt denne høsten, før vi 
avslutter terminen med julemøte 
og inn-vielse av tre nye matriarker 
til vår Leir. Flott å kunne ønske 
nye matriarker velkommen til oss 
før vi alle tar en velfortjent 
juleferie. 
Jeg vil få benytte anledningen til å 
takke et flott embedskollegie for 
all støtte og godt samarbeid i året 
som har gått. Dere er gode. 
Så vil jeg få ønske alle en riktig god 
jul og et godt nytt år. 
 

Med Matriarkalsk hilsen 
I Tro, Håp og Bamhjertighet 

Jannicke Hovind 
HM 

 
Leirslagning 5. september, 
Akland 
Torsdag 5. september 2024 ble de 
fem matriarkene Solbjørg Eide, 
Reidun Sofie Engesland, Anja 
Flakk Andersen, Anne Gro 
Gangenes og Vigdis Sonesen 
Thorbjørnsen tildelt Håpets grad. 
Som en ekstra fin ramme rundt 
tildelingen, hadde vi besøk av vel 

20 matriarker fra Leir nr 26 
Jarlsberg. En flott kveld.  

 
 
Leirslagning 7. november 
Arendal 
Matriark Lill Nord fikk Barm-
hjertighetens grad ved 
Leirslagning i Arendal torsdag 7. 
november.  Det var et flott møte 
og vel 50 matriarker til stede. 
Etterpå var vi samlet i spisesalen 
til deilig middag, lettsaltet torsk 
og fruktsalat til dessert.  
 

 
 
Møteplan 1. halvår 2025. 
Torsdag 02.01. kl.19.00   T H+         

Galla, Akland 
06.02. kl.19.00   T  Arbm.  

Rapp/nevnder 1.N.  
Arendal 

06.03.  kl.19.00   TT+ 2.N/V  
Galla.  Grimstad 

03.04.  kl.19.00   T B+V            
Galla.  Arendal            . 

04.09.25 kl.18.00  T EI  NB!  
Merk tiden.  Galla.  

Arendal.  
 
Vi ønsker alle en riktig god jul 
og et godt nytt år! 
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Leir nr 22 Aust Agder 

 
Julehilsen fra 
Hovedpatriarken 
Gode patriarker i Leir 22 Aust-Agder.  
Det går mot jul og nytt år, 2024 er 
snart tilbakelagt og vi kan se frem til 
den siste terminen i denne embets-
mannsperioden, du verden så fort 
tida går. 
Jeg har blitt oppfordret til å be alle 
som taler ved bordene om å bruke 
mikrofon, det er mange 
hørselhemmede og vi blir flere og 
flere.  
La dette være et juleønske fra HP. 
Jeg vil takke embetsmenn og 
patriarker for innsatsen denne 
høsten og ønske alle patriarkene med 
familie en riktig god jul og et godt 
nyttår. 
 
Med hilsen i Tro, Håp og 
Barmhjertighet. 
Christian Grundesen 
Hovedpatriark 
 
Hilsen fra 1. Høvedsmann 
Julen er her snart igjen, og jeg håper 
dere alle får en fin og fredfylt høytid. 
Julen er tiden hvor vi konsentrerer 
oss om samvær med venner og 
familie. Kanskje bør vi også bruke 
denne lille pausen til å reflektere litt 
som Dalai Lama her gjør: 
 ”Slutt å være misunnelig, slipp taket 
i din trang til å triumfere over andre. 
Forsøk heller å gjøre noe for dem. 
Med vennlighet, med mot, og i tillit til 
at det går bra, kan du møte andre 
med et smil. Vær åpen. Vær upartisk. 
Prøv å behandle alle som om de var 
en venn – og hvis du av en eller annen 
grunn ikke kan være til hjelp for 
andre, så gjør i det minste ikke noe 
som kan skade dem. Men om du 
skulle ha et ledig øyeblikk, så forsøk å 
hjelpe om enn aldri så lite, dem som 
er undertrykte og dem som ikke kan 
hjelpe seg selv.. Prøv å ikke snu deg 
bort fra dem som du ikke liker å se, 
fra dem som er kledd i filler og er 

syke. Tenk aldri på dem som mindre 
verd enn deg selv”  
 
Jeg vil benytte anledningen til å 
ønske alle en velsignet og fredelig jul, 
og alle gode ønsker for det nye året.  
God jul alle sammen og vel møtt i 
2025 
 
Mph. 
Nils Olav Stensrud 
1.HM Leir 22 Aust-Agder 
 
Gjennomførte møter 
10.10.2024 P+ (Akland) 
Torsdag 10. oktober var det innvielse 
av nye patriarker. Måtet ble avholdt i 
de flotte lokalene på Akland. 
Følgende patriarker fikk sine regalier. 

 
Glenn Salvesen/152), Eivind Terje 

Bergland(61), HP Christian Grundesen, Trond 
Hegland(61), Nils Inge Øyna(152) 

 
14.11.2024 DKP+ (Arendal) 
Torsdag 14. november ble det 
gjennomført opphøyelse til den 
Kongelige Purpur grad. Seremonien 
var flott og verdig og følgende 
patriarker kunne etter dette stolt vise 
og bære leirringen. 

 
Bak fra venstre: 

Kristen Haugland, Gunnar Hurv, Ivar 
Evensen, Sigmund Leiros 

Foran fra venstre: 
Gunnar Emil Fredriksen, HP Christian 

Grundesen, Svein M. Korslund 
 
En patriarks refleksjon 
I en urolig verden, er det godt å ha 
rotfeste i en verdibærende orden. 

På våre møter føles det for en stakket 
stund som å være i havn mens 
uværet raser. 
Idealet er den gyldne leveregel, men 
i våre dager er det egoet, ens eget 
fremme, som synes å være rådende. 
 
I politikken hardner ytringene til, 
også her hjemme. Ordbruk og 
beskrivelser av og om hverandre har 
blitt mer uforsonlige. 
Dannelsen, eller folkeskikken om 
man vil, har fått seg en knekk. 
Dugnadsånden synes også å bli mer 
fraværende. Ikke bare i politikk, men 
i samfunnsliv, foreningsliv, 
velforeninger osv. 
Må det bli verre før det blir bedre? 
 
I Odd Fellow må vi stå fast ved våre 
idealer. Ta dem med på jobb, lag og 
foreninger, politiske fora, og hvor en 
ellers måtte være engasjert. 
Dette er universelle verdier, de står 
seg godt alle veier.  
Også leiren bør minnes Ordenens 
lære. Er det utvist gjestfrihet? 
Er det utvist tilstrekkelig 
engasjement til leirens fremme? 
Kommer man på møtene? 
Gir det mening? 
La oss bruke Nils Arne Eggens 
fotballmetafor; La oss spille 
hverandre gode. Delta aktivt! 
Det ligger mye godt i samhold. 
 
Med ønske om en god og fredfull jul 
for alle våre patriarker med familie. 
 

Med patriarkalsk hilsen 
Tomas Hoel, YP Leir 22 

 
Møteprogram Våren 2025 
Torsdag: 
09.01 19:00 Arbm/Instr. (ARE) 
13.02 19:00 P+ 1.Nom (ARE) 
13.03 19:00 P+ 2.Nom (AKL) 
23.04 19:00 DKP+ Fm/∆27 (GRI) 
08.05 19:00 DKP+ Valg (ARE) 
11.09 19:00 EI G (AKL) 
 
Kontaktinfo Leir 22 Aust-
Agder 
 
Christian Grundesen 
Hovedpatriark 
Tlf: 97 51 32 10 
Email: ofleir22hp@oddfellow.no 
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Leir nr 27 Homborside 

 
Gode patriarker! 
 
Da er nok en termin snart unnagjort 
og våre leirslagninger på logehuset i 
Grimstad var den siste 27. november. 
Neste og siste leirslagning blir i 
Arendal, i fellesmøte med leir 22 
Aust-Agder 12. desember, og det ser 
vi frem til. 
Møtene i høst har hatt en god 
oppslutning, noe embedskollegie 
setter stor pris på. Det legges ned ett 
betydelig arbeid fra 
embedsmennene i å skape gode 
leirslagninger. 
Julen nærmer seg og snart er det ett 
nytt år. Med de utfordringer vi ser i 
dagens Norge når det gjelder dyrtid 
og fattigdom så er mitt håp at alle kan 
få feire en god jul. 
Vi nærmer oss ett nytt år og med de 
uroligheter vi ser rundt om i verden 
så er det også mitt håp at det finnes 
barmhjertighet og at vi kan ha den tro 
at det er mulig å få til en slutt på krig 
og elendighet. Vi må aldri miste 
Håpet. 
Med dette vil jeg ønske søstre og 
brødre, Matriarker og Patriarker 
EN VELSIGNET JULEHØYTID 
OG ETT RIKTIG GODT OG 
FREMGANGSRIKT NYTT ÅR! 
 

Med patriarkalsk hilsen i 
Tro Håp og Barmhjertighet 

 
Torbjørn Thorsen 

Hovedpatriark 
 

 
 
 
 
 
 

Leirslagning 23.10. DGL+ 
Følgende Patriarker ble befordret til 
Den Gyldne Leveregels Grad: 
Emil Røegh-Schieldrop 
Geir Dokkedal 
Terje Legreid 
Per Øyvind Erlandsen 
Jan Ivar Vevle 
Gratulerer! 
 

Leirslagning 27.11. DKP+ 
Følgende Patriarker ble opphøyet til 
Den Kongelige Purpurgrad: 
Torgeir Skodde  
Geir Harald Solheim  
Jostein Byberg 
Jørn Tore Solås 
Gratulerer! 
 

Leir-ringene var kommet bort i 
posten og kunne ikke tildeles. 
Tildelingen vil dermed finne sted på 
vårt møte 22.1.2025.  
Leir-ringene er nå etterlyst i Posten 
Bring-konsernet, og ser slik ut: 
 

 
Leir-ring 

 
 

 
Geir Nærbø 

 

Eks Storrepr. Geir Nærbø er 
opptatt som medlem i Norsk 

Odd Fellow Akademi. 

Akademiets Preses har gitt leder for 
det regionale akademiet i Agder, YP 
Geir Hovind i oppdrag å foreta den 
høytidelige opptakelse. Dette ble 

gjennomført på leirslagningen 
27.11.2024. 

Eks Storrepresentant Geir Nærbø ble 
bedt om å komme fram, og en liten 
seremoni fulgte. Deretter avsluttet 
YP Geir Hovin med: Da erklærer jeg 
Dem herved som medlem av Norsk 
Odd Fellow Akademi, og overrekker 
Dem Akademiets insignium som De 
skal bære på Deres Ordensantrekk. 
Terminliste første halvår 2025 
Δ 27 Homborside 
12.12.2024 DGL+G Felles m/Δ 
22 Aust-Agder i Arendal. NB! Torsdag 
22.01. Arbm. Instr. 
26.02. P + G 
26.03. DGL + G 1.N 
23.04. DKP + G 2.N Felles m/Δ 22 
Aust-Agder i Grimstad 
28.05. P + G V 
24.09. EI G 
 

Alle møtene åpner i P grad kl.19.00 
Husk påmelding om du skal spise! 

 
God Jul og Godt Nytt År! 

 
Velkommen til leirslagning 

2025 
Redaktør: Jan Tore Solheim, Herold 
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LANDSSAKEN 

107 Torungen 
Landssaken 2024-26. Terje nytt. 
Den nye landssaken «Stiftelsen Norsk 
Luftambulanse» ble valgt etter 
Storembedsmann møte oktober 
2023, har virkelig engasjert. 
Landssaken denne gang er å få en CT 
tilpasset i et helikopter.  
Hos 107Torungen er landssaken godt 
i gang, en del gaver er allerede 
kommet inn. Som alle kjenner til er 
beløpet satt til kr 800,00 pr. medlem, 
fordelt over 2 år. Medlemstallet 107 
Torungen var pr. 1.1.24. 80 brødre, 
det vil si at vårt bidrag vil bli kr 
64000,00, uten hindring for et større 
bidrag! 
 

 
Erland Kroken. Markedssjef bedrift NLA. 

 
Gjennom tidene har Odd Fellow 
Ordenen har hatt flere landssaker, i 
tillegg til lokalt arbeid og støtte har 
Odd Fellow`s bidratt til 3stk 
redningsskøyter, (Odd Fellow 1,2,3) 
SOS barnebyer og Medisinske fond. 
Landssaken for 2024-2026 er å støtte 
«Stiftelsen Norsk Luftambulanses» 
arbeid med å tilpasse en CT i 
helikopter. Dette vil være med på og 
som tidligere en synliggjøring av Odd 
Fellow`s gjennom aktiviteter og 
arrangementer. Det er lov å være litt 
stolte av oss selv. 
Daglig er 30-40 mennesker som får 
hjerneslag, 12000 pr år, er CT et viktig 
diagnoseverktøy for tidlig og rett 
behandling. Om «EN» blir reddet er 
alle kostnader betalt!  
Utfordringen som det jobbes intenst 
med, er å få den tilpasset et 
helikopter. Den må fungere optimalt, 

med hensyn til størrelse, vekt og 
virkningen på øvrig utstyr i 
helikopteret. Alt dette blir testet. Det 
finnes flere ambulanser med CT ute i 
verden, men tilpasning inn i et 
legehelikopter er det ingen som 
tidligere har gjort.  
Dette utvikles ikke av «Stiftelsen 
Norsk Luftambulanse», men i et 
bredt samarbeid med et australsk 
selskap.  
Målet nå er få denne første CT-en 
godkjent, og klar til å testes over tid. 
Den første CT-en skal bære navnet 
«Odd Fellow CT-1» 

Med broderlig hilsen 
Kontaktperson Landssak,  

107 Torungen 
Terje Lillejord.  

 

93 Kaprifol 
 
I løpet av høsten har vi hatt flere 
aktiviteter med formålet å samle inn 
penger til Landssaken.  

 Innbetalinger fra søstre 
(innbetalt større beløp) 

 Lotteri 
 Salg av pins 
 Salg av gullringer (som har 

blitt innlevert uten eiere) 
 Kurs i nettbrett og smart 

telefon med 6 deltagere (og 
like mange hjelpere). 
Instruktør Lisa Johannessen. 

 Informasjonsmøte fra 
Luftambulansen 

Terje Lillejord takket Erlend 
Kroken for fin informasjon 
vedrørende Landssaken, Mellom 

30-40 medlemmer møtte opp på 
Odd Fellow huset den 30.10.24. 

 
 Kurs i å lage adventskrans 

med 11 deltagere. 
Instruktør var søster Sissel 
Thorne Juel. 

 

Totalt har vi fått inn i overkant av kr. 
30.000, som vil bli oversendt 
Landssaken pr. 30.11.24. Dette synes 
vi er kjempeflott og vi er på god vei til 
målet vårt som er kr. 65.600. 

Jeg har lyst til å takke alle som har 
bidratt med penge gaver, kjøp av pins 
og ringer, tatt lodd og ikke minst 
deltagelse på våre kurs. Vi har også 
hatt mange gode hjelpere til kursene, 
vi hadde ikke greit å få dette i havn 
uten deres hjelp.  

Med søsterlig hilsen fra komiteen, 
Aud Torhild Finsrud, Brith Hustveit 

og kontaktperson for Landssaken 
Lisa Johannessen. 

104 Måken 

06.10.24 Hobbydag for 
Rebekkaloge 104 Måken  
25 livlige og konsentrerte personer i 
alle aldre var sammen på logehuset i 
nesten tre timer denne søndagen. 
Der fikk vi lære å lage engler av 
utgåtte bøker. Initiativet kom fra 
søster Maiken Aagre som alltid en 
nydelig motivator og loste oss 
pedagogisk gjennom «oppskriften». 
To søstre hadde med deilige kaker til 
kaffen. Tusen takk for denne sosiale 
samlingen hvor vi fikk inn kr 3.350, - 
til inntekt for landssaken. 
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Full konsentrasjon i engle-makeriet 

01.12.24 104 Måkens 
inntekter til landssaken pr 
30.11.24. 
Vi startet i april 2024 med en 
prosjektgruppe hvor det ble lansert 
mange gode ideer. Kontaktperson 
samarbeider med embetskollegiet og 
står for planlegging og gjennomføring 
av ideene, sammen med søstrene i 
logen. Vi har i skrivende stund fått inn 
i overkant av kr. 31.000, - som 
resultat av lotterier, pinssalg, 
hobbydag og mimrekveld, noe som 
betyr at vi er i rute for å nå 104 
Måkens mål. Søstrene vil fortsette 
med å arbeide i det godes tjeneste 
både sentralt og lokalt, for å realisere 
våre verdier og omsette ordenens 
etikk i praktisk handling. 

 
Piloten Luffe selger pins for kr 100,- 

 
Tekst og foto: Herold i 104 
Måken/Kontaktperson for 

landssaken Ann Kristin Hagastua 
Ringdal 

127 Gabriel Scott 

Status landssaken  
Loge 127 Gabriel Scott har i løpet av 
høsten 2024 arrangert to bingoer i 
forbindelse med ettermøtene som et 
av tiltakene for å samle inn midler til 
landssaken. Dette har gitt i overkant 
av kr. 10.000 i inntekt. Videre er det 
solgt 80 pins hittil som netto gir vel 
kr. 6.000 i inntekt. Videre er alle 
brødrene oppfordret til å betale inn 
kr. 400. Pr. utgangen av november 

ble det overført kr. 33.700 til 
Storlogen fra vår loge. Vi nærmer oss 
da halvparten av det som er vårt mål 
og det skal vi klare i løpet av 2025. 
 

98 Henrik Ibsen 
Odd Fellow Ordenens landssak er 
denne gangen å hjelpe Stiftelsen 
Norsk Luftambulanse med forskning 
og utvikling av CT-maskin i 
helikopter. Mål kr.7.954.000. Det 
betyr kr.800 pr. medlem, innsamlet i 
2024 og 2025. Mål for vår Loge er kr. 
64.800, og status pr. 30.11.2024 er 
kr. 26.556. Vi mangler altså 
kr.38.244. Det blir kr.472 pr. medlem 
i 2025. Det er jo frivillig om du vil 
være med, men vårt budsjett må vi 
innfri. Det blir avholdt lotteri m.m., 
og henvendelse direkte til deg. 
Ønsker du bare å betale, så husk at 
det er skattelette for innbetaling av 
minst kr.500 i kalenderåret. (For sent 
for 2024). Koordinator hos oss er 
Trond Erik Bognø. 
 
Nedenstående er «sakset» fra Norsk 
Luftambulanse 
 

Samles om Landssak 
Landssaken er en formålssak som 
hele Ordenen samler seg om og gir 
støtte til. De har tidligere blant annet 
bidratt til to SOS-Barnebyer, tre 
redningsskøyter og til medisinske 
fond. Et stort samfunnsbidrag fra 
frivillige og engasjerte mennesker. 
 

Nå skal Ordenen bidra til stiftelsens 
mål om å få en CT inn i et helikopter. 
Et potensielt livsviktig løft for 
hjerneslagsrammede. 
 

Dette er noe jeg brenner for, og er 
stolt over at våre medlemmer valgte, 
sier Småvik. I Odd Fellow 
sammenheng bærer han tittelen Stor 
Sire. 
 

Verdiordene våre: 
medmenneskelighet, gjensidig 
respekt, toleranse og fellesskap er 
like sentrale i dag som for mange år 
siden. Nå skal vi bidra til å spare liv og 
helse for fremtidens 
hjerneslagpasienter, sier han. 
Landssaken gir oss en ekstra motor 

Generalsekretær i Stiftelsen Norsk 
Luftambulanse, Stephen Sollid, er 
svært ydmyk og glad for at stiftelsen 
ble valgt til Landssak for Odd Fellow 
Ordenen. 
– Prosjektet med å få CT inn i et 
helikopter er svært ressurskrevende 
både økonomisk og utviklingsmessig. 
Dette er virkelig banebrytende 
helseutvikling som kan bety svært 
mye for pasientene. Med støtte fra 
Odd Fellow har vi rett og slett fått 
ekstra krefter inn, smiler 
generalsekretæren. 
 

Hjerneslag er blant de mest alvorlige 
sykdommene som rammer 
befolkningen. Årlig får ca. 12 000 
mennesker hjerneslag, vel 40 hver 
eneste dag. Konsekvensene for den 
enkelte kan bety tapt liv eller helse. 
Kostnadene for samfunnet er 
milliarder av kroner hvert år. 
  

Et hjerneslag forårsakes av enten 
blodpropp eller en blødning. 
Behandlingen av disse skiller seg 
vesentlig, og det er avgjørende at 
man kan ta bilder av hjernen. Da må 
man ha en CT-maskin. I dag finnes 
disse kun på sykehus og enkelte 
helsesentre.  Det er fantastisk at Odd 
Fellow Ordenen støtter oss i dette 
arbeidet. Tusen takk, sier Stephen 
Sollid. 
 

På tabellen på neste side kan dere se 
hvordan vi ligger an så langt. 
Terjenytt vil i de kommende 
nummer informere om resultatet 
slik at medlemmer i distrikt 22 skal 
være orientert. 
Det er ikke kommet inn rapporter fra 
alle logene i distriktet. 
Kontaktpersoner er: 
R51:     Ragnhill Gabrielsen 
R93:     Lisa Johannessen 
R104:   Ann Kristin Hagastua Ringdal 
R116:   Solveig Borgland 
OF61:   Trond Glommen 
OF98:   Trond Erik Bognø 
OF107: Terje Lillejord 
OF127:  Carl Jon Hansen 
OF128:  Ole Petter Pettersen 
OF135:  Øistein Hansen 
OF152:  Tom Rud 
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På landsbasis 
 

 
 
 
 

 

 
 
Info til Terje Nytt fra DSS 
 
Odd Fellow Ordenen er bevisst på de 
utfordringer som ligger foran oss, og 
vil derfor ha deg med å utvikle et mer 
tidsriktig språk og utrykk uten å ta 
bort vårt særpreg, ritualer og 
grunntanker. Vi alle er innbudt til 
dette arbeide, sier vår Gode Bror Stor 
Sire og vår Storloge.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dette er hva Stor Sire og Storlogen 
ønsker: 
 
ORDENENS FREMTID 
 
Med bakgrunn i undersøkelsen gjort 
på Symposiet i Molde, der 80% av de 
som stemte, ønsket endring/fornying 
vil Stor Sire/ Storlogen iverksette et 
arbeid for å kartlegge hvilke 
endringer søstrene og brødrene 
ønsker. Det vil derfor på demokratisk 
vis bli initiert et arbeid, der alle får 
delta og komme med sine innspill. 
Din DSS og Storrepresentant vil lede 
dette arbeidet som starter i januar og 
går frem til oktober 2025. 
 
Til - Terje Nytt 
 
Da ser vi på kalenderen at året 2024 
er nå nesten ferdig, så spør vi oss 
selv: - Hvor ble dette året av? 
I våre Loger og Leire har det vært god 
aktivitet i dette året, og som sikkert 
har påvirket og bidratt til en klar 
reduksjon av brødre som har valgt å 
gå ut av vår orden. Vi i Distrikt 22. 
Aust Agder har opplevd at mange nye 
er kommet til i vår orden, og dette i 
sum har ført til at vi er igjen på  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
oppadstigende kurs hva gjelder 
medlemsmassen, - det er flott! 
 
Tiden vi nå går inn i, er for de fleste 
preget av juleforberedelser, 
sammenkomster og tanker for 
høytiden vi snart skal få oppleve og 
som vi gleder oss til i sammen med 
familie, venner, søstre og brødre. 
Men for noen rundt oss i samfunnet 
er livet annerledes og ikke fult så 
sosialt, økonomisk, trygt og godt som 
vi har det. Det er da vi kan huske litt 
på det vi sier i logene, - «ingen kan 
hjelpe alle, men alle kan hjelpe en.».  
 
I vår Orden har noen Ordens-
medlemmer som er valgt inn i det 
som heter Nominasjonsnevnd en 
viktig jobb å gjøre.   Det er faktisk 
bare et halvt år til vi skal ha 
Installasjon av nye Embedsmenn. 
Derfor vil jeg henstille til dere alle å si 
– JA, hvis Nominasjonsnevnds-
medlem ringer, eller spør deg om du 
kan tenke deg å ta på deg et 
verv/oppgave for logen eller leiren. 
Som DSS i Distrikt 22. Aust Agder vil 
jeg få takke hver enkelt bror og søster 
som har i dette året arbeidet og 
bidratt til at våre møter og etter-
møter ble til en flott opplevelse og 

OF 22 Mål loge Rest loge Innbetalt Mangler 

152 Fjære 37 600 37 600 0 100,00% 

127 Gabriel Scott 70 400 36 704 33 696 52,14% 

93 Henrik Ibsen 64 800 52 663 12 137 81,27% 

128 Lyngør 62 400 62 400 0 100,00% 

135 Mærdø 45 600 45 600 0 100,00% 

61 Terje Vigen 60 800 60 800 0 100,00% 

107 Torungen 64 800 18 750 45 200 29,30% 

 

Rebekka 22 Mål loge Rest loge Innbetalt Mangler 

Fortuna 67 200 67 200 0 100,00% 

Kaprifol 65 600 33 810 31 790 51,54% 

Måken 72 000 46 000 26 000 63,89% 

Navigare 48 800 24 400 24 400 50,00% 

 

 Mål loge Rest loge Innbetalt Mangler 

Odd Fellow 7 594 400 6 680 992 1 273 408 83,991% 

Rebekka 7 160 000 5 186 952 1 973 048 72,443% 

 
Vi er i gang, men det er fortsatt langt frem til MÅL 
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dermed til stor glede for alle våre 
ordensmedlemmer. 
Dette med å kunne bidra, og jobbe 
sammen for vår Ordens budord og 
mål, -er givene og oppbyggelig, men 
krever «dugnadsånd» fra oss alle.  
Bare å komme på møtene, er å bidra! 
Det er til stor glede, og ikke mist er 
det med på å styrke 
embedsmennenes arbeid til beste for 
Loge og Leir. 
La oss alle glede oss over den gode og 
positive atmosfæren som nå preger 
«Gamle Aust Agder» sine loger og 
leire. Takk til dere alle for dette året! 
Så til slutt vil jeg så gjerne få ønske 
dere alle en riktig god jul, og så gleder 
vi oss veldig til et riktig godt nytt 
Logeår! 
Med broderlig hilsen i Vennskap, 
Kjærlighet og Sannhet 

                                      Harald Støyl 
                                               DSS         

22. Aust Agder 
 

 
 

Mer fra loge 152 (side 14) 
Møteplan for fredagstreff (kl 18:00 – 
22:00) våren 2025: 
 

Fredag 10. januar 
Fredag 7. februar 
Fredag 7. mars 
Fredag 4. april 
 

Vel møtt alle sammen. 
Erik Steller 

Herold 
 

Terminliste for 152 Fjære, 
Våren 2025 

13.01. Arbm./Instr. 
27.01. Arbm./Regnskap 
10.02. 1+ 
27.02. Festloge m/Måken Galla 
10.03. 0+ Galla 
24.03. Arbm./1g N 
28.04. 1+ 
12.05. Arbm./2g N 
26.05. 3+ Galla 
28.08. EI 

Fra 152 Fjære til alle brødre: 

 
 

«Møt så ofte du kan» 
 
Møt så ofte du kan heter det i våre 
statutter og mange av brødre kan 
nesten hvert eneste møte. 
Andre igjen glimrer med sitt fravær 
og faktisk er det mange brødre som 
etter en termin ( 1 kalenderår) står 
oppført med 0 i fremmøte-
protokollen. 
Det er mange grunner til æ sløyfe et 
møte, og blant de «godkjente» er 
egen helse, arbeid og familie. 
Helsesituasjonen, spesielt blant våre 
eldre brødre kan jo være årsaken til 
at enkelte ikke møter over en kortere 
eller lengre periode, men at arbeid og 
familie holder en borte fra våre 
logemøter i måned etter måned er 
mer betenkelig. 
Våre Embedsmenn og også våre 
medlemmer av privatnevnda legger 
seg i selen for at alle møtene skal bli 
så bra som mulig, og da er min 
påstand: Vi skylder dem å møte, i 
hvert fall av og til! 
Terjenytt foreslår følgende og 
utfordrer herved søstre og brødre: 
Ta kontakt med fadder og gjør en 
avtale om 2 møter i halvåret de vil 
mæte på, evt ved hjelp av fadder. 
Avtalen gjøres så snart som mulig 
etter at terminlista foreligger og 
hører ikke fadderen noe i løpet av 
første måned, så plikter hun/han å ta 
kontakt med sitt fadderbarn for å 
avtale hvilke møter som skal 
prioriteres. 
I første måned (januar) ligger 
ansvaret hos fadder og i neste måned 
(februar) hos fadderbarn. 
Terjenytt utfordrer med dette logene 
til å øke fremmøtet med minimum 
10% i første halvår 2025. 

Per J. Jørgensen 
redaktør 

 

Husets venner 
 
Vår nye «vaktnester» Sigmund Leiros 
har tatt initiativ til det han kaller 
Husets Venner. 
Siste Torsdag i måneden i logeåret, 
med unntak for desember møtes 
Husets Venner på logehuset i Arendal 
til kaffe m/litt tiltygg for å utveksle 
erfaringer rundt huset, foreta mindre 
vedlikeholdsoppgaver og ellers bli 
orientert om hva som skjer med vårt 
kjære logehus. 
Det første møtet ble holdt torsdag 
31/10 og ca 15 søstre og brødre 
møtte opp. Det var nok noe kort frist 
fra melding til møte, men de som 
kom fikk en god orienteringog 
meningsutveksling rundt bruken av 
huset, fremtidige endringer og hva 
husstyret tenker fremover. 
På møtet 28/11 var 12 søstre og 
brødre tilstede, også denne gangen 
traktert md nystekte vafler og 
tilbehør. Det ble besluttet å 
iverksette dugnadsarbeide i trappe-
oppgang og forværelse i starten av 
2025. 
Følgende møter er berammet 
fremover: 
Torsdag 30/1 – 2025 
Torsdag 27/2 – 2025 
Torsdag 27/3 – 2025 
Torsdag 24/4 – 2025 
Alle møter fra kl 11:00 – 13:00 og noe 
av avtalte dugnader holdes etter 
dette, mens andre dugnader 
fastsettes til andre tidspunkt, 
avhengig av varighet og omfang. 
 

 
 

Østre Gab med opptreden på 
Røed Aldershjem 

 
Torsdag 31/10, på oktobers siste dag 
underholdt Østre Gab på høstmessa 
til alders- og sykehjemmet. 
Det var 1. gang våre nye medlemmer 
i koret deltok på et «ikke-OF-
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arrangement», og det gikk over all 
forventning. 
De tre nye medlemmene har funnet 
seg vel til rette blant «de gamle» og 
koret viser en fin utvikling. 
Beboerne satte pris på vårt bidrag, og 
vi, i Østre Gab kan gjerne ta turen 
tilbake. 
Skulle noen av våre lesere vite om 
foreninger og lag som kunne tenke 
seg besøk av noen sangglade 
«gutter» i sin beste alder, så ta gjerne 
kontakt med: Østre Gab 
  v/Per J. Jørgensen 
  Mobil 917 75 765 
Østre Gab består pr dato av: 
Terje Lillejord (107 Torungen) 
Ivar Evensen (107 Torungen) 
Willy Kristiansen (107 Torungen) 
Runo Nygård (135 Mærdø) 
Rolf Marcus Norlund (107 Torungen) 
Johannes Mjåland (61 Terje Vigen 
Svein Arne Eikvoll (135 Mærdø 
Ole Skjævestad (107 Torungen` 
 S. Harald Søndenaa (107 Torungen) 
Per Rosmo (107 Torungen) 
Per J. Jørgensen (107 Torungen) 
Våre neste oppdrag er loge Mærdøs 
25-årsjubileum (30/11) og loge 107 
Torungens julemøte m/leds., 14/12. 
Østre Gab skal også delta på T5-
arrangement 23/12 og på løge 
Torungens T5-treff i romjula. 
 

Et hjertesukk 
 
I fra Elin Halvorsen og Grethe 
Salvesen har Terjenytt mottatt et 
hjertesukk!: 
«Er vi like dårlige til å rydde 
hjemme?» 
Hver enste uke, etter at våre loger 
har gjennomført sine mæter, ligger 
det papirark og annet søppel og 
slenger. 
Vi har alle et ansvar for huset vårt, 
men hver gang de overnevnte har et 
ærend innom huset, og det er ganske 
ofte, så ligger det infoskriv og annet 
igjen. 
Det er i hovedsak i spisesal og kjeller-
stue, men også i inngangspartiet og 
kjøkken er det et problem. 
Kan vi ikke være enige om at det ikke 
er slik vi vil ha det, og i neste omgang 
gjøre noe med det. 
Kanskje noen trives med papirrot 
rundt seg og ut i fra regelen: Forlat 
lokalet i den stand du ønsker å finne 

det, men de tar i så fall skammelig 
feil. 
Hver loge/leir bør ha en ansvarlig 
(fortrinnsvis logenes og leirenes 
privatnevnder) som sjekker ut lokalet 
før vi forlater det. 
Sigmund Leiros har vært i kontakt 
med de som vasker, og selv om vi selv 
skal sørge for oppvask etter bruk, 
aksepteres det at inntil 3 brett med 
glass, kopper og skåler blir vasket av 
dem i etterkant. Husk at bestikk ikke 
inngår i dette «tilbudet». 
For leietakere er det selvfølgelig krav 
om ryddighet, og de betaler mer enn 
våre egne avdelinger for vask og 
renhold. 
La dette bli mottoet fremover: 
VI FORLATER HUSET I DEN STAND VI 
SELV ØNSKER Å FINNE DET NÅR VI 
KOMMER DIT. 
 

 
 

Lodge no 9 Aristarcus 
Aristarcus har hatt sitt halvårlige 
arbeidsmøte og som kjent ble 
forestillingen i Gjøvik avlyst. 
Vår foreløpige siste forestilling ble 
holdt på Akland i regi av 
Navigare/Lyngør. 
På sikt har vi «følere» ute både i øst 
og vest, men foreløpig er det ingen 
nye avtaler når det gjelder historisk 
skuespill. 
Vi regner likevel med å børste støv av 
utstyret vårt i løpet av våren og ser 
frem mot nye spilloppdrag. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

I dag starter «lederartikkelen på nest 
siste side. 

Redaktørens lune hjørne 
eller lederartikkel om du 

vil 
 
Brødrenes og søstrenes 
prioriteringer er vanskelig å forstå. 
Nedenstående kommentarer vises til 
brødrene, men det kan jo hende at 
det kan projiseres til søstrene også, 
uten at jeg skal påstå at dette er 
tilfelle. 
Det gjelder brødrenes prioriteringer 
når det gjelder oppmøte på våre 
møter! 
Det finnes mange grunner til at de 
ikke møter opp, noen mer legitime 
enn andre. 
I våre belæringer hører vi: MØT SÅ 
OFTE DU KAN. Dette blir vi innprentet 
ved avslutning av våre møter, og 
mange følger det. 
I dette nr av Terjenytt har jeg sett på 
dette med fremmøte og laget mine 
kommentarer. 
Jeg tror egen logeer etgodt eksempel 
på fremmøte og der er situasjonen 
følgende: 
 
10 % har vært på alle møter (totalt 13  

møter sålangt i år) 
55% har vært på 50% av møtene eller  

Fler 
3,75% har vært på 2 møter 
3,75» har vært på 1 møte 
15» har ikke vært på møter i hele år. 
 
Årsakene er helt klart veldige 
forskjellige ut i fra bl.a. arbeids-
situasjon og/eller helse, men jeg tror 
ikke jeg tar feil når jeg påstår; Noen 
av de 15% kunne sikkert ha vært på 
et møte eller flere, dersom de hadde 
prioritert annerledes. 
 
Som nevnt over: Det finnes mange 
årsaker til at brødrene uteblir, men at 
MISNØYE MED MENYEN blir trukket 
frem som en årsak til ikke å møte er 
meg veldig fjern. Hva er viktigst? Det 
sosiale samværet med brødre, eller 
menyen? 
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50 år siden 

Klippet denne gangen er hentet fra 
Terjenytt nr 11/12 1974. 
«Kjære logebrr. 
Vi hadde møte i Terjehjelpen den 9. 
des. Det ble drøftet hvordan og hvor 
vi kunne yte hjelp til de i vårt 
samfunn som kunne trenge det. 
En av de ting vi festet oss ved var 
Molland Spesialskole. 
Elevene ved denne skolen har 
tidligere hatt anledning til å ta 
ridetimer på Fevik, men på grunn av 
økonomien måtte de slutte med 
dette. 
Vi har vært i kontakt med Rideskolen 
og fått følgende kostnadsberegning: 
8 elever en time pr uke vil koste kr 
100,-. Hvis vi så regner med ridning i 
40 uker vil dette koste kr 4 000,-. 
Det kan kanskje virke råflott, men vi 
vet hvilken terapi dyr kan ha på barn 
og voksne, og Terjehlelpen besluttet 
derfor å gå inn for dette prosjektet. 
Konvolutten som er vedlagt tenkte vi 
kunne brukes til å putte inn noen blå 
tiere i. 
Hvis vi er litt frekke, tenker på at det 
er Jul, at vi må være snille etc., og 
regner 2 tiere pr bror, skulle dette gi 
disse barn mere glede enn vi kan få 
ut av disse kronene ute hos Kåre på 
V. (Red. anm. Bror Kåre Midtun på 
Vinmonopolet) La oss takke for gaven 
på forhånd, da er vi sikre på at ingen 
vil svikte disse trengende barn,» 
Med andre ord: Økonomi var et 
offentlig spørsmål, også for 50 år 
siden. 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

40 år siden 
For 40 år siden var man opptatt av 
det sosiale, og kanskje dette var 
forgjengeren til Fredagstreffene? 

«LØRDAGSKAFFEN 
Har hatt liten oppslutning i høst, og 
den kuttes ut. I stedet vil vi forsøke 
med kveldstreff på fredager. 
Første prøve finner sted 11. januar 
1985. 
Det vil bli litt å spise og ellers kos og 
en svingom. 
Vertskapet har vi tenkt å la alternere 
mellom brødrene, en fra hver av 
logene med sin dame. 
De første som innbyr brødre og 
søstre er Else og John og Eldri og 
Thorgrim. 
Vi håper dette vil falle i smak og 
ønsker 

VEL MØTT!» 
Følgende innlegg er også like aktuelt 
i dag som for 40 år siden: 

«TANKER OM VENNSKAP, 
KJÆRLIGHET OG SANNHET. 

 

Gir du din venn det beste i deg selv 
og med glede, uten å stille krav til en 
annen, har du vunnet meget. 
En venn skal du ikke besøke for å slå 
tiden i hjel, men for å få tiden til å 
leve. 
Et menneske hører sammen med 
andre mennesker. 
Menneskene har krav på hverandre. 
Reservasjon må kunne gi plass for 
kjærlighet. Menneskene viser 
hverandre megen kulde, nettopp 
fordi de ikke tør vise seg så hjertelige 
som de i virkeligheten er. 
 

Viljen til sannferdighet må være like 
sterk som kjærligheten til 
sannheten. Måtte vi bli slik at den 
enkelte får mot til å være 
sannferdig.» 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

25 år siden 
I fra Terjenytt nr 4 har vi sakset 
neden-stående inn legg fra en side 
som kalles: 

«SENIOR-SIDEN 
 

SENIORTREFF MED NY GIV 
FOR HVEM? Alle brr i Distr. 22’s 5 Odd 
Fellow Loger som har tid, lyst og 
anledning til å komme. 
HVA? Samling med kaffe, noe å spise, 
hyggelig prat pluss et interessant og 
variert program. 
HVOR? I odd Fellow Hust i Arendal 
eller på annet sted som vi blir enige 
om. 
NÅR? Andre torsdag i måneden fra kl 
12:00 (Det blir god tid til leirmøte 
samme kveld). 
Det er satt opp følgende program for 
1. halvår 2000, Et program vi håper i 
smak blant seniorbrødrene. 
13.01 Øyelege Olaf Odd vil vise 
lysbilder og kåsere om sitt arbeid på 
«Øyeklinikken» i Nepal. 
10.02 vil sjøkaptein Antz Lepson, 
kjent for sine mange skutematerier, 
kåsere til lysbildefremvisning. 
09.03 Besøker vi Aust.Agder 
Museum. 
13.04 Møtes ved Fjære kirke hvor vi 
blir møtt av Reidun Haugeto som vil 
vise oss rundt. 
11.05 Tur til Torungen ved Ole 
Carsten Boe. Hvis været blir dårlig 
besøker vi Smith Sørensens Museum. 
Her blir det omvisning og historikk. 
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